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Abstract (en)
[origin: US2018021611A1] A full jet nozzle for use with a water cannon, the nozzle having a body that encloses a flow channel running along an
axial direction, having an outlet opening provided at an axial end of the flow channel, which has an external circumference which encloses an outlet
surface to form a flow cross-section. The flow cross-section has a substantially circular or annular base area. There is at least one radial cross-
sectional extension of the outlet area is provided exclusively in an angular range of the outer circumference of a maximum of 180°. The full jet
nozzle also has at least one radial cross-sectional extension formed by a slot running with its longitudinal axis parallel to the axial direction, which
opens perpendicular to the base area or has a recess running with its longitudinal axis parallel to the axial direction, which opens perpendicular to
the base area.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vollstrahldüse, insbesondere für einen Wasserwerfer, die einen entlang einer Axialrichtung (10) verlaufenden
Strömungskanal umschließt, mit einer an einem Axialende des Strömungskanals vorgesehenen Austrittsöffnung, die einen äußeren Umfang
aufweist, der eine Austrittsfläche zur Ausbildung eines Strömungsquerschnitts umschließt, wobei der Strömungsquerschnitt eine zumindest im
Wesentlichen kreisförmige oder ringförmige Grundfläche aufweist, wobei ausschließlich in einem Winkelbereich des äußeren Umfangs wenigstens
eine radiale Querschnittserweiterung der Austrittsfläche vorgesehen ist, wobei der Winkelbereich maximal 180° beträgt. Die erfindungsgemäße
Vollstrahldüse ist dadurch gekennzeichnet, dass die wenigstens eine radiale Querschnittserweiterung durch einen mit seiner Längsachse parallel zur
Axialrichtung verlaufenden, senkrecht zur Grundfläche mündenden Schlitz oder eine mit ihrer Längsachse parallel zur Axialrichtung verlaufenden,
senkrecht zur Grundfläche mündenden Aussparung gebildet wird.
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